



# FEDERATION MONDIALE DU JEU DE DAMES

## WORLD DRAUGHTS FEDERATION

*Member of SportAccord*

*Member of International Mind Sports Association IMSA*

To: member federations FMJD

Netherlands, 14-1-2013

### **FMJD office**

J. Bastiaannet  
Orteliusstr 147 hs  
1057 AX Amsterdam  
The Netherlands  
tel: +31-20-616 7402  
fax: +31-20-616 8413  
[fmjd.office@worldonline.nl](mailto:fmjd.office@worldonline.nl)

### **President**

H.A.F.M. Otten  
Johanniterlaan 26  
6721 XZ Bennekom  
The Netherlands  
tel: +31-653-184142  
[otten@meteo.nl](mailto:otten@meteo.nl)

### **Vice President**

Mrs. Chen Zelan  
80, Tian Tan Dong Rd., Beijing,  
China 100061  
tel: +86 10 87551972  
[cindy.likaimin@gmail.com](mailto:cindy.likaimin@gmail.com)

### **General Secretary**

F. Teer  
Meerweg 32  
5384 SJ Heesch,  
The Netherlands  
tel: +31-412-454 694  
[frank.teer@planet.nl](mailto:frank.teer@planet.nl)

### **Treasurer**

F. Luteijn  
Waldeck Pymontkade 863,  
2518KD Den Haag  
The Netherlands  
tel: +31-651-429387  
[fluteyn@hetnet.nl](mailto:fluteyn@hetnet.nl)

ABN/AMRO 51.39.03.682  
City : Arnhem  
BIC code: ABN ANL 2A  
IBAN: NL09ABNA0513903682

### **Tournament Director**

J. Pawlicki  
Cukrova 49/1  
71-004 Szczecin, Poland  
tel: +48 914882288  
[jacek@pcbtest.pl](mailto:jacek@pcbtest.pl)

### **Tournament director youth**

J. Demasure  
Elfde Julilaan 22,  
8860 Lendeledede, Belgium  
tel: +32 51 30 70 34  
tel: +32 478 39 56 07  
[johan.demasure@telenet.be](mailto:johan.demasure@telenet.be)

With this letter we want to inform you that the next FMJD General Assembly will be held on June 6, 2013 in Ufa, Russia.

There are two important questions on which we urgently ask your cooperation by giving us your opinion within one month; based on your answer the Executive Board will decide what to do.

#### 1. Statutes:

The Executive Board considers it important that the FMJD will modernize its statutes. In the previous General Assembly in Lille 2012 it became clear that the proposal of the executive Board did not have the necessary support. From different federations we understood that one of the main problems was a financial one: if the sections would become independent international organizations the support of the national government would become a problem. The Executive Board would like to receive your opinion on the following idea: We will change the proposal for new statutes in such a way that:

- a. The name section will remain and the names partner member and associate member will disappear. A section may be an independent international organization like the Checkers section now or function within the FMJD like the section 64 now. Sections will be financially and administratively independent, like it is now.
- b. All amendments which have received recommendation from the Executive Board will be included in the new proposal. Most of these amendments were amendments of the section 64, supported by Russia and Moldova. Other, not recommended, amendments will remain presented as amendments.

#### 2. Elections:

Due to the refusal of the General assembly in Lille 2012 to discuss the proposal of the Executive Board about the statutes President Harry Otten and General Secretary Frank Teer, shortly thereafter followed by the Tournament Director Jacek Pawlicki made their functions available to the General Assembly. This means that there will be elections for their functions at the next General Assembly. This is also necessary because their 4 years term is finished as they were elected at the General Assembly in 2009.

In the second part of the General Assembly in Lille the FMJD members asked these members of the Executive Board to stay in function until the next General assembly.

The Executive Board asks your opinion about the following question: Do you want that these 3 Executive Board members will be candidate for re-election or do you only want other candidates?

Apart from these two questions we invite the federations to send their proposals for this General Assembly and propose candidates for the three functions for which there will be elections: President, General Secretary and Tournament Director.

Yours Sincerely, for the Executive Board of the FMJD  
Frank Teer  
General Secretary FMJD

Traduction par internet:

Avec cette lettre, nous tenons à vous informer que la prochaine FMJD Assemblée générale aura lieu le 6 Juin 2013 à Ufa, en Russie.

Il ya deux questions importantes sur lesquelles nous demandons instamment votre collaboration en nous donnant votre avis dans un délai d'un mois: en fonction de votre réponse au Conseil d'administration décidera de ce qu'il faut faire.

#### 1. Statuts:

Le Conseil d'administration estime qu'il est important que la FMJD permettra de moderniser ses statuts. Dans la dernière Assemblée Générale de Lille 2012, il est devenu clair que la proposition du Conseil exécutif n'avait pas le soutien nécessaire. De différentes fédérations, nous avons compris que l'un des principaux problèmes était d'ordre financier: si les sections deviendraient des organisations internationales indépendantes le soutien du gouvernement national pourrait devenir un problème. Le Conseil exécutif souhaite recevoir votre opinion sur l'idée suivante: Nous allons changer la proposition de nouveaux statuts, de telle sorte que:

- a. Le nom section restera et les noms membre associé et membre partner disparaîtront. Une section peut être une organisation internationale indépendante comme la section Checkers maintenant ou fonction au sein de la FMJD comme le section 64 maintenant. Les sections seront financièrement et administrativement indépendante, comme il est maintenant.
- b. Tous les amendements qui ont reçu la recommandation du Conseil exécutif seront inclus dans la nouvelle proposition. La plupart de ces modifications sont des modifications de la section 64, soutenus par la Russie et la Moldavie. Autres, non recommandé, modifications resteront présenté sous forme d'amendements.

#### 2. Élections:

En raison du refus de l'assemblée générale de Lille 2012 pour discuter la proposition du Conseil d'administration sur les statuts président Harry Otten et le secrétaire général Frank Teer, suivi peu après par le directeur du tournoi, Jacek Pawlicki fait de leurs fonctions à la disposition de l'Assemblée générale. Cela signifie qu'il y aura des élections pour leurs fonctions lors de l'Assemblée Générale suivante. Cela est également nécessaire parce que leur mandat de 4 ans est fini comme ils ont été élus lors de l'Assemblée générale en 2009.

Dans la deuxième partie de l'Assemblée générale à Lille les membres FMJD ont demandé à ces membres du Conseil d'administration de rester en fonction jusqu'à la prochaine assemblée générale. Le Conseil d'administration demande votre opinion sur la question suivante: Voulez-vous que ces 3 membres du Conseil d'administration sera candidat à sa réélection ou vous ne voulez d'autres candidats?

En dehors de ces deux questions, nous invitons les fédérations d'envoyer leurs propositions pour cette Assemblée générale et de proposer des candidats pour les trois fonctions pour lesquelles il y aura des élections: président, secrétaire général et le directeur du tournoi.

Cordialement, pour le Conseil exécutif de la FMJD  
Frank Teer  
Secrétaire Général FMJD

